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Utviksvägens IntresseFörening 
Klapparvik 623 

826 91  SÖDERHAMN  
 
 

 
 
Protokoll från Halvårsmöte 2015-10-19 
 
 

§1 Ordförande öppnade mötet 
 

§2 Till sekreterare valdes Björn Eriksson och till justeringsmän valdes Erik Wall 
samt Lennart Rudolfsson. 

  
§3 Protokoll från årsmötet genomgicks och lades till handlingarna. 

 
§4 Ekonomi. Mycket god ekonomi. Resultatet hittills under året 33 183,-. Lånet 
amorteras enligt plan. Ordförande redovisad den ekonomiska rapporten. 
 
§5 Medlemsavgiften för 2016, beslutades oförändrad 200,-. 
 
§6 Utvikar´n: Heinz Wessely rapporterade att Solveig Wessely har slutat som an-
svarig utgivare pga sjukdom. Solweig avtackades med en blomma för en strålande 
insats med Utvikar'n. Gunnar Olsson blir ny ansvarig utgivare och Eva Wastenson 
blir redaktör. Fjärde numret för året kommer förhoppningsvis på utsatt tid. 
 
§7 Värvningsaktiviteter: Nyinflyttade kontaktas. Diskuterades olika värvningsak-
tiviteter. 

 
§8 Rapporter: Fiberutbyggnaden: Informerades om planerna som finns om ut-
byggnad hela vägen från Källvik till Skärsåvägen 
Ordförande redovisade de förslag till medborgarförslag som styrelsen beslutat om, 
förslagen berör trafiksäkerhet efter utviksvägen samt ett förslag om rustning av 
ångbåtsbryggorna efter Söderhamnsfjärden. 
Grannsamverkan: Samtliga 19 byar har nu organiserad grannsamverkan, Jan Lind-
berg informerade om arbetet. 
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§9 Övriga frågor 
Lennart Rudolfsson frågade om läget för kommunalt avlopp efter vägen, ordfö-
rande redovisade föreningens engagemang. 
 
§10 Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
Innan dagens möte informerade Björn Eriksson om fiberprojektet, se § 8 
 
Söderhamn 2015-10-19 
 
 
 
Gunnar Olsson  Björn Eriksson Erik Wall   Lennart Rudolfsson 
Ordförande  Sekreterare Justeringsman.        Justeringsman 


